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HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 
Zagreb, Pavla Hatza 5/III 
 
 
UPRAVNI ODBOR 
 
 

ZAPISNIK 
sa sjednice Upravnog odbora Hrvatskog pčelarskog saveza („HPS“ ili „Savez“) 

održane elektronskim putem 27. lipnja 2022. godine 
 
Članovi Upravnog odbora koji su elektronskim putem sudjelovali u radu sjednice: 
 

DRAŽEN KOCET (predsjednik) SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

DAVOR TARITAŠ BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

 

STJEPAN ARAČIĆ BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

 

VLAHO KOMPARAK (dopredsjednik) DUBROVAČKO-NERETVANSKA ŽUPANIJA 

 

DRAGUTIN VEDAK GRAD ZAGREB 

 

KREŠIMIR BRONIĆ (dopredsjednik) ISTARSKA ŽUPANIJA 

 

IVAN PUŠKARIĆ KARLOVAČKA ŽUPANIJA 

 

JOSIP PINTAR KOPRIVNIČKO-KRIŽEVAČKA ŽUPANIJA 

 

DAMIR KROG (dopredsjednik) KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

 

SANJIN ŽARKOVIĆ LIČKO-SENJSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO TRUPKOVIĆ MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO TOMIĆ OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO BALEN POŽEŠKO-SLAVONSKA ŽUPANIJA 
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IVICA FAJDETIĆ PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

 

DAMIR BUKVIĆ SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

 

IVAN MRAVAK SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO MRĐEN ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

 

 VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

 

DUŠKO GRDIĆ VIROVITIČKO-PODRAVSKA ŽUPANIJA 

 

STANKO ČULJAK (dopredsjednik) VUKOVARSKO-SRIJEMSKA ŽUPANIJA 

 

MARKO KNEŽEVIĆ ZADARSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO VUKIĆ (dopredsjednik) ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

 

 
 
Gospodin Kocet je članovima Upravnog odbora predložio raspravu elektronskim putem o 2 
(slovima: dvije) točke dnevnog reda kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 

ELEKTRONIČKE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HPS-a 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Donošenje odluke o predujmu namjenskih sredstava potrebnih za realizaciju sektorskih intervencija kako 
slijedi: 

 

Rbr. Oznaka 
intervencije 

(država članica) 

Naziv intervencije 

1. 55.1.a.01. Savjetodavne usluge, tehnička pomoć, obuka, informacije i 
razmjena najboljih praksi, uključujući umrežavanje, za pčelare i 
pčelarske organizacije 

2. 55.1.b.03. Racionalizacija selećeg pčelarstva 

 

Održan je izvanredan sastanak u Ministarstvu poljoprivrede na temu sektorskih intervencija („novi NPP“) i njihove 
provedbe. APPRRR može isplatiti intervenciju (potporu) tek nakon što je posao odrađen (npr. po izdanoj fakturi 
za uslugu, izvršenoj uplati naknade temeljem ugovora o djelu i sl.). Stoga, na predmetnom sastanku dogovoren je 
prijedlog modela provedbe gore navedenih sektorskih mjera; na način da HPS kao podnositelj zahtjeva odradi cijeli 
posao, kao i proteklih godina (ažuriranje podataka u EPP za potrebe Ministarstva poljoprivrede, isplata povjerenika i 
sl.) čime de facto predujmi iznos gore navedenih sektorskih mjera, a za koje je dogovoreno da će dobiti 100% 
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povrata tog iznosa u najskorijem roku. Taj najskoriji rok, koji bi vrijedio samo za HPS, još trebati utvrditi, ali trebao 
bi biti puno kraći od krajnje propisanog roka za povrat te će biti propisan provedbenim propisom. 

Nadalje, s obzirom da radnje provedbe predmetnih sektorskih intervencija HPS-u stvaraju troškove izvan pokrića 
povrata temeljem sektorskih intervencija, kao što su doprinosi i porezna davanja. Naknada tog dijela troškova bi 
HPS-u trebala biti isplaćena temeljem Ugovora o financiranju sklopljenim s resornim ministarstvom. 

Na predložen način bi se osiguralo financiranje vođenja EPP (kao i prijašnjih godina) i troškova operativnog 
provođenja pašnog reda (novina). No za realizaciju navedenog potrebno je predujmiti sredstva koja se kreću u 
iznosu od 800.000 do 1.000.000 HRK. 

 

Slijedom navedenog, s obzirom na izrazitu važnost provedbe gore navedenog za pčelarski sektor molimo članove 
UO da rasprave i glasuju o prilogu odluke. 

 

Naravno postoji kvaka, rok za glasovanje je do sutra 28.lipnja 2022. do 14:00 sati. Rok je izrazito kratak zbog roka 
koji Komisija dala Ministarstvu. 

 
 
Rasprava i glasovanje o pojedinim točkama dnevnog reda: 
 

G. Tomić navodi kako slijedi: 

„Poštovani Predsjedniče  

Da bi izbjegli bilo kakve teške rasprave koje su bile u prethodnom sazivu kada su se održavale 
elektronske sjednice, šire objašnjenje za ovu odluku ne bi svima nama  bilo na odmet. Smatram da 
smo u tekstu trebali  dobiti sljedeće , poziv iz ministarstva dobili smo tada i tada , sastanak je bio 
zakazan u toliko sati  i trajao je toliko, sastanku sa strane saveza prisutni ti i ti, sa ministarstva ti i ti, 
financije su takve.“ 

 

G. Žarković navodi kako slijedi: 

„Poštovani! 

Uvaženi Predsjedniče, molim Vas da kada sazivate Upravni odbor, pa makar i na ovaj "online" način 
da se stavi i točka razno pod kojom možemo raspravljati, to je minimum minimuma.  

U potpunosti se slažem sa kolegom Tomićem i smatram da je o ovako ozbiljnoj temi i rasporedu 
ovoliko puno novca neozbiljno komunicirati na ovaj način i u ovako kratkom roku.  

Prije manje od tjedan dana smo imali "fizičku" sjednicu, jesmo li mogli i trebali tada raspraviti ovu 
točku?  

Pod razno bi se osvrnuo na prošli Upravni odbor u Popovači. Ovim putem Vas pitam jeste li do tada 
dobili rješenje iz Ureda državne uprave? Ako jeste ok, ako niste onda se točno zna što možete raditi 
dok se rješenje ne dobije. Jesu li odluke Upravnog odbora u tom slučaju pravovaljane? Pitam jer imam 
informaciju da je na navedeno uložena žalba. Molim da nam odgovorite... 

Poštovani članovi Upravnog odbora a pogotovo nadzornog odbora (pišem ovo u dobroj namjeri) 

Većinom glasova je donesena odluka da Predsjednik Saveza stupi u radni odnos pod uvjetima koji će 
nam se tek dostaviti! 

Citiram Statut, članak 30. "Savez može nadoknaditi trošak rada Predsjednika Saveza. Odluku o obliku 
i načinu određivanja naknade za rad Predsjednika Saveza donosi Upravni odbor". U Statutu se govori 
o naknadi a ne o radnom odnosu, to je jasno kao dan, te dvije stvari su suprotno dijametralne. Jesmo 
li smjeli raspravljati i glasati na ovaj način po ovoj točki za to su odgovorni oni koji su nas pozvali na 
sjednicu i organizirali je, a ne mi koji smo glasali (neki za, a neki protiv).  

Kazao sam i na sjednici da nam se gura nešto ispod žita odnosno mimo Statuta... i dalje imam taj 
dojam, pogotovo jer mi na sjednici nije pojašnjeno iz kojeg stavke našeg proračuna će se to financirati. 
Iz članarina i dotacija ili iz nekog trećeg izvora. 

I za kraj ovog e maila, svaku konstruktivnu i pametnu ideju od bilo kojeg predlagatelja ću objeručke 
podržati, ali ću o svakoj točki dnevnog reda pažljivo razmisliti i neću glasati "nabrzaka". 

Nadam se da Vam Predsjedniče neće postati špranca sazivati sjednice na ovaj način.“ 

 

G. Kocet daje pojašnjenje kako slijedi: 

„Poštovane kolege ! 
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Slažem se da treba još pojašnjenja pa evo nije problem. 

Dakle manje više taj dio potpora je bio zaključen od strane ministarstva prema njihovoj tvrdnji sa 
starim vodstvom saveza. Prijedlog je već bio poslan komisiji i kao takvog ga nije moguće mijenjati. To 
prema tvrdnjama dionika u procesu bas i nije tako, pa smo imali još više argumenata za traženje 
predmetnog sastanka. 

Kada smo shvatili da nam se nameće plaćanje doprinosa i poreza za pašne povjerenike kao i plaćanje 
iz vlastitih sredstava naknade prema povjerenicima pa onda čekati povrat naravno da smo odmah 
tražili  sastanak na kojem ćemo se upoznati sa prijedlogom koji je već odobren na komisiji i tražiti za 
nas bolje i razumnije rješenje. Taj dio su detektirali naši djelatnici Saša Petrić i Emil Horvatić.  

U petak 24.06. u 11,30 dobivamo termin za sastanak za 27.06.2022 u 13 sati kojega je dogovorio nas 
voditelj potpora Saša Petrić. Ja naravno danas (27.06.2022.)ne odlazim na more, godišnji odmor , 
ljetovanje ili kako god vam to pasalo nego ga odgađam za sutra na opću radost moje obitelji da danas 
mogu biti prisutan na istom jer ministarstvo već sutra (28.06.2022.)treba materijale poslati komisiji. 

Sada vas pitam ima li vremena konzultirati bazu od skoro 6500 članova. 

Vi koji mislite da treba nemojte se ni truditi jer nećete stići.  

Na sastanku smo mojom odlukom danas bili ja kao predsjednik, tajnik i voditelj potpora.  

Rezultate današnjega sastanka imate opisane u pozivu i smatram ih uspjehom no istaknuti ću to još 
jednom. 

1. Na taj način dobivamo veća sredstva za HPS u provedbi ove mjere, ali i drugih sa sličnim modelom. 
Povjerenici i dalje dobivaju i to još uvećanu naknadu za svoj rad. Mogli smo to i izgubiti i ne dobiti iz 
državnog proračuna sredstva za porez i doprinose ili u konačnici odustati od provedbe ove mjere. 
Također smo ishodili da se iz tih sredstava može naknaditi i dio rada kolege Petrića kojega sada plača 
članarina. 

2. Imamo garanciju da će sredstva biti vraćena savezu po hitnom postupku koji nam neće stvoriti 
financijske probleme 

3. Nastavljamo dobru suradnju sa ministarstvom poljoprivrede gdje moram danas izdvojiti gospođu 
Duvnjak, Neviju Čirko i posebno Matu Čačića na razumijevanju i podršci. Sve je na kraju Odobrio i 
ravnatelj sektora Zdravko Barać. 

U nadi da sam Vam pojasnio situaciju koja je bila hitna i koja zahtjeva naravno i vaše neupitno 
mišljenje kao članova upravnog odbora od kojih očekujem da podržite ovaj prijedlog. 

Još samo informacija da sam 25.06.2022. odradio radni sastanak također pod godišnjim odmorom bez 
ikakvog troška za savez sa kolegom Kneževićem u Zadru sa njegovim predsjednicima udruga. Želja 
mi je takve susrete sa ili bez troška odraditi što prije sa svima vama u vašim sredinama. 

Evo kako ljetujem na Rabu sljedećih 12 dana bit će kontaktirane i kolege iz primorsko Goranske 
Županije na čelu sa Kolegom Fajdetićem. Ja sam na raspolaganju.“ 

 

 

 

AD/ TOČKA 1. Prihvaćanje dnevnog reda 
Sa 19 glasova „ZA“, 3 „SUZDRŽANA“ (g. Mravak, g. Gašparević, g. Kocet) Upravni odbor HPS-a 
većinom glasova je prihvatio dnevni red. 
 
 

AD/ TOČKA 2. Donošenje Odluke o predujmu namjenskih sredstava potrebnih za realizaciju 
sektorskih intervencija 

Sa 19 glasova „ZA“, 3 „SUZDRŽANA“ (g. Mravak, g. Gašparević, g. Kocet) Upravni odbor HPS-a 
većinom glasova donio je Odluku o predujmu namjenskih sredstava potrebnih za realizaciju sektorskih 
intervencija kako slijedi: 
 

Rbr. Oznaka 
intervencije 

(država članica) 

Naziv intervencije 

1. 55.1.a.01. Savjetodavne usluge, tehnička pomoć, obuka, informacije i 
razmjena najboljih praksi, uključujući umrežavanje, za pčelare i 



5 
 

pčelarske organizacije 

2. 55.1.b.03. Racionalizacija selećeg pčelarstva 

 
 
 

HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 

Zapisničar: 

Emil Horvatić, mag. iur. 

 

 

 

Emil Horvatić, mag. iur. 
Tajnik Saveza 

 

 


